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Piliscsév Község Önkormányzat Képviselő-testületének  
2024. november 26-i ülésére 

 
Beszámoló a két ülés között eltelt időszakról 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
  
A két ülés között eltelt időszak önkormányzatot érintő fontosabb eseményeiről az alábbiakban 
számolok be: 
 
Június  
 
9-én Megtartásra került a 2024. évi önkormányzati választás. Polgármester jelöltként 
megválasztásra kerültem 970 érvényes szavazattal. A 2024. október 1-től 15 napon belül 
alakult képviselő testület tagjai: Csapucha Katalin, Dimitrov László, Hudecz Izabella, Dudás 
Andrea, Silling Győző és Juhászné Somogyi Éva Anikó. 
 
13-án Aláírásra került a testület felhatalmazása alapján a fogorvosi ügyeleti ellátásra 
vonatkozó módosított feladatellátási megállapodás.  
 
24-én Hétfőn reggel 9:00-kor került sor a Piliscsév Község „Járdafelújítás az iskola utcában” 
megnevezésű projekt a MFP-UHJ/2023. kódszámú pályázat keretében elkészült járdaszakasz 
műszaki átadás-átvétel tárgyában. 
 
29-én Kocson voltam a Polgármesterek a Falukért Egyesület ülésén. Az ülés témája a 2023. 
tevékenységről szóló beszámoló elfogadása, a 2024. évi költségvetés alakulásáról szóló 
tájékoztató volt.  
 
30-án A Dorog és Térsége Kistérségi Társulás ülésén vettem részt, majd az EGTC szenátusi 
ülésén voltam Párkányban. Az ülésen a pályázatokkal, az EGTC tevékenységével kapcsolatos 
beszámolókat hallgathatjuk meg. Az ülés témája volt még belépési kérelmek elbírálása, a 
2023. évi beszámoló elfogadása, a 2024. évi munkaterv elfogadása. 
 
31-én Tájékoztatást küldtem a képviselőknek az eddig elkészült és a folyamatban lévő 
ügyekről. 
 
 
Augusztus  
 
15-én Rendkívüli testületi ülést hívtam össze.  
 
26-án 13 órára a Közigazgatási és Területfejlesztés Minisztertől, Dr. Navracsics Tibor úrtól 
kaptunk meghívást Budapestre a Vis Maior Támogatások Okiratainak átadó ünnepségére.  
 
29-én Értesültem arról, hogy az Iskola utca 10. szám alatti ingatlanunk vis maior eseményét a 
Belügyminisztérium támogatásra alkalmasnak minősítette. Megkaptuk a támogatói okiratot.  
Atyával és Tóth Ferenc Zoltánné kollégnőmmel munkaebéden voltunk.  



 
 

Szeptember  
 
21-én Kesztölc község polgármestere, Juhász Sándor és alpolgármestere, Radovics Istvánné 
járt nálam az Interreg pályázattal kapcsolatban. Délután Hudeczné Fuzik Anna 
szaktanácsadóval és Balázs Márta jegyzővel voltam Dorogon polgármester úr megbízásából, 
ahol egy 6 települést összefogó, 2025-2027-ig terjedő időszakra vonatkozó Humán Fejlesztés 
pályázat keretében önazonosság, összetartozás jegyében pályázat előkészítéséről tárgyaltunk. 
A megbeszélésen jelen volt Popovics György is, a KEV-i Önkormányzat elnöke.  
 
24-én Az Interreg pályázattal kapcsolatban hívott Cseke település szlovákiai partnerünk.  
 
28-án Reggel 8 órára intézményvezetői értekezletet hívtam össze. Délután 14 órára Csolnokra 
voltunk hivatalosak a Berzéthy ház avatására. 
 
30-án A ciklus utolsó testületi ülését hívtam össze.  
 
 
Október 
 
15-én Az önkormányzat, majd a szlovák önkormányzat alakuló ülésén vettem részt.  
 
 
November  
 
4-én A Dorogi Rendőrkapitányságra Járási Közbiztonsági Egyeztető Fórumra hívtak a 
rendőrkapitányság  tanácstermébe 14:00 órára. 
 
7-én Délelőtt a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Komárom-Esztergom Vármegyei Igazgatósága 
hívott Esztergomba, a 2024-2025 téli gépszemlére.  
 
11-én Tevékenység Ütemterv elkészítésére munkacsoport értekezletet hívott össze Dorog, a 
Humán Fejlesztések pályázat keretében. 
 
12-én Környére, a Polgármesterek a falukért Egyesület közgyűlésére kaptam meghívást.  
 
16-án A szlovákiai Csekén voltunk vendégségben, hagyományos szlovák lakodalmon. 
 
18-án Az esztergomi járási Katasztrófavédelmi kirendeltség szervezésében Piliscséven 16 
órától polgárvédelmi felkészítésen vettem részt a hivatalban. 
  
20-án Délután 15:00 órára a Dorogi Ipartestület elnöksége Tisztújító közgyűlésre hívott 
Dorogra, a József Attila Művelődési Házba.  
 
 
Piliscsév, 2024. november 21. 
 
 
         Kosztkáné Rokolya Bernadett sk. 
               polgármester 


